
Den 8.april 2024 

Generalforsamling i Borgerforeningen 
Referat 

1. Formanden byder velkommen 

2. Jan Nissen valgt som dirigent, Petra Hansen valgt som protokolfører, Jørn Bork og Erik 
ChrisHansen valgt som stemmetællere 

3. Beretninger fra formanden for perioden 2023 

 Forskønnelse: 
• Der bliver aLoldt affaldsindsamling  
• Der blev indkøbt bordbænke-sæt ved Arkivet 
• Nyt stakit opsat på legepladsen ved fodboldbanen samt vedligehold af legeplads 

gennemført 

Udvikling: 
• Der har været møde vedr. byggeri i Ravsted, møde vedr. solceller, møde vedr. Sernvarme, 

møde vedr. kommuneplan samt velkomst Hl nye HlflyVere 

• Solceller: Thomas Juhl fortæller om forløbet i Hynding samt Bredevad. Der andet en aYale 
om at man får 3.000 kr. pr. installeret megawaV. Det svarer Hl 180.000 kr. Hl Ravsted om 
året. Der er også givet penge Hl rådgivning så en medarbejder fra Landbo Syd kan 
udarbejde en forretningsordning i stedet for at ændre vedtægter. En forretningsordning 
fortæller hvordan pengene skal udbetales og fordeles.  

Vedr. projektet i Bredevad er Ravsteds forening og Ålandets forening enige om sammen at 
forhandle med kommunen, i fællesskab. 

Byggeri: 
• Der er givet Hlsagn om byggeri af 6 lejeboliger. Det forventes at byggeriet Hdligst kan gå i 

gang om et år, da Bylderups ændring af lokalplan skal gennemføres inden. 

Velkomst Hl nyHlflyVere: 
• Der er et ønske om at byde nye HlflyVere velkommen og give dem en folder vedr. 

foreningsliv. Der er givet penge fra forskellige fonde i kommunen Hl opgaven, og folderen er 
næsten færdig som laves på både dansk, engelsk og tysk af hensyn Hl de forskellige 
naHonaliteter, som flyVer Hl Ravsted. Der er et stort ønske om en god og sund integraHon 
af de nye nyHlflyVere. Samt gøre folk opmærksomme via. sociale medier.  

Øvrig:  
• Der blev aLold Sank Hans uden bål grundet tørke 
• Borgerforeningen takker byfesten for at sponserer nye lyskæde Hl julebelysningen 
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Bemanding: 
• Line har valgt at stoppe 
• Lars har orlov  
• Der er valgt at køre i en periode med 5 personer 

Beretningen blev godkendt 

Ønsker fra borgere: 

- Der er et ønske om julebelysning i de små gader i Ravsted og evt. ud i vores yderområder 
- Der er et ønske om nogle moHonsredskaber evt. crossredskaber ved legepladsen 

Øvrig info fra borgere: 

- Der informeres om at idrætsforeningen har 100-års jubilæum den 24. maj, hvor der sHlles telt op 
imellem svømmebad og klubhuset og inviteres Hl sodavand og grillpølser 

4. Revideret regnskab 
For periode: 01-01-23 - 31-12-23 

Regnskab gennemgåes.  

Regnskab blev godkendt 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

- Thomas Juhl modtager genvalg 
- Lars modtager genvalg 
- Line modtager ikke genvalg. Der er ikke fundet et nyt medlem Hl bestyrelsen 

Der gives en frist på 4 uger Hl at finde et nyt bestyrelsesmedlem Hl borgerforeningen.  

- Anja Jørgensen modtager ikke genvalg. Petra Hansen er valgt som ny suppleant 

6. Behandling af indkomne forslag: 

- Ændring af §7 i vedtægter: Forslag Hl ændringen Hl teksten Hl §7 i vedtægter, der giver mulighed 
for at have en bestyrelse bestående af 5-7 personer 

Forslaget blev vedtaget ved håndsoprækning. 

7. Eventuelt 
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- Der blev takket meget for det arbejde som foreningen gør for sognet 


